



MEDIA RELEASE

Team Canada Ready for Competition at the Pan American Championships



WINNIPEG, March 18, 2024 - Team Canada is wrapping up their final training as they prepare for the upcoming 2024 Pan American Championships scheduled to take place in Guatemala City, Guatemala from March 22 to 30.

Samuel Murray and Coby Iwaasa bring a wealth of experience to the team, with a combined total of 26 international tournaments under their belts as members of Team Canada. Their recent success includes winning silver at the Santiago 2023 Pan American Games in both men's doubles and the men's team event. They also won silver at the 2022 World Championships in the men's team event and bronze in men's doubles. In February, Murray clinched his second International Racquetball Pro-Tour title, further demonstrating his skill on the international stage.

Danielle Ramsay and Juliette Parent, also veteran national team members, have represented Canada at 11 international elite tournaments combined. Ramsay won bronze at the 2019 Pan American Championships with partner Jennifer Saunders.

This will be Kurtis Cullen's second elite international tournament and Marjolaine Parent's first. Cullen was a member of the men's team that won silver at the 2022 World Championships. He recently finished in 2nd place at an International Racquetball Pro-Tour event in men's doubles with partner Rodrigo Montoya of Mexico so hopes to build off that success.

Coaches Rino Langelier and Evan Pritchard bring several years of experience to Team Canada. Christian Lord will join the support staff as the Team Therapist and Jennifer Saunders is the Team Leader.

"Our team is looking forward to the challenge of competing internationally," said Jennifer Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director. "We have an interesting mix of experienced and newer team members. Sam and Coby are always a medal threat in any division they compete in

newer team members. Sam and Coby are always a medal threat in any division they compete in. The female team is gaining more experience and are looking to have a breakthrough performance. The coaches and staff are ready to support each athlete to perform at their best and appreciate the experience of playing for Team Canada.”

The Pan American Championships mark the beginning of a new competitive cycle for Team Canada, culminating in the Lima 2027 Pan American Games. It provides an opportunity for top ranked athletes to test their recent international performances as they strive for the podium and for upcoming athletes to gain valuable international experience.

The International Racquetball Federation will be streaming the Championship Round and Team Event on Facebook Live and YouTube. You will find links for streaming as well as draws and results on the [IRF website](#) closer to the beginning of the tournament.

Stay updated on Team Canada's progress and results at the Pan Am Championships through Racquetball Canada's website and social channels. Links can be found at the bottom of this communication.

2024 Pan American Championships Team

Athlete	Residence	Division
Kurtis Cullen	Brandon, MB	Men's Singles
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB	Men's Doubles & Mixed Doubles
Samuel Murray	Saint-Hubert, QC	Men's Singles & Men's Doubles
Juliette Parent	Saint-Jacques, QC	Women's Singles & Mixed Doubles
Marjolaine Parent	Saint-Jacques, QC	Women's Doubles
Danielle Ramsay	Saskatoon, SK	Women's Singles & Women's Doubles

2024 Pan American Championships Team Support Staff

Name	Residence	Position
Rino Langelier	Verdun, QC	Head Coach
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Assistant Coach
Christian Lord	Longueuil, QC	Therapist
Jennifer Saunders	Winnipeg, MB	Team Leader

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

Media Contact:

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

L'équipe canadienne est prête pour les Championnats panaméricains



WINNIPEG, 18 mars 2024 - L'équipe canadienne termine son dernier entraînement en vue des prochains Championnats panaméricains de 2024 qui auront lieu à Guatemala City, au Guatemala, du 22 au 30 mars.

Samuel Murray et Coby Iwaasa apportent une grande expérience à l'équipe, avec un total combiné de 26 tournois internationaux à leur actif en tant que membres de l'équipe canadienne. Leurs récents succès comprennent une médaille d'argent aux Jeux panaméricains de Santiago de 2023 en double masculin et en équipe masculine. Ils ont également remporté l'argent aux Championnats du monde de 2022 dans l'épreuve masculine par équipe et le bronze en double masculin. En février, Murray a remporté son deuxième titre de l'*International Racquetball Pro-Tour*, démontrant une fois de plus son talent sur la scène internationale.

Danielle Ramsay et Juliette Parent, également membres vétérans de l'équipe nationale, ont représenté le Canada lors de 11 tournois internationaux d'élite combinés. Ramsay a remporté la médaille de bronze aux Championnats panaméricains de 2019 avec sa partenaire Jennifer Saunders.

Ce sera le deuxième tournoi international de Kurtis Cullen et le premier de Marjolaine Parent. Cullen était membre de l'équipe masculine des Championnats du monde de 2022 qui a remporté la médaille d'argent. Il a récemment terminé à la deuxième place lors d'un événement de l'*International Racquetball Pro-Tour* en double masculin avec son partenaire Rodrigo Montoya, du Mexique, et espère donc tirer parti de ce succès.

Les entraîneurs Rino Langelier et Evan Pritchard apportent plusieurs années d'expérience à l'équipe canadienne. Christian Lord se joindra au personnel de soutien en tant que thérapeute de l'équipe et Jennifer Saunders est la chef d'équipe.

« Notre équipe a hâte de relever le défi de la compétition internationale », a déclaré Jennifer Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui poursuit : "Nous avons un mélange intéressant de membres expérimentés et de nouveaux membres de l'équipe. Sam et Coby sont toujours une chance de médaille dans toutes les divisions auxquelles ils participent. L'équipe féminine acquiert de plus en plus d'expérience et cherche à faire une percée. Les entraîneurs et le personnel sont prêts à aider chaque athlète à donner le meilleur d'eux-mêmes et à apprécier l'expérience de jouer pour l'équipe du Canada.»

Les Championnats panaméricains marquent le début d'un nouveau cycle de compétition pour l'équipe canadienne, qui culminera avec les Jeux panaméricains de Lima en 2027. C'est l'occasion pour les athlètes les mieux classés de mettre à l'épreuve leurs récentes performances internationales dans leur quête de la plus haute marche du podium, et pour les athlètes en devenir d'acquérir une précieuse expérience internationale.

La Fédération Internationale de Racquetball retransmettra la ronde de Championnat et l'épreuve par équipes sur Facebook Live et YouTube. Vous trouverez les liens pour la diffusion ainsi que les tirages au sort et les résultats sur le [site web de la FIR](#) à l'approche du début du tournoi.

Restez au courant des progrès et des résultats d'Équipe Canada aux Championnats panaméricains par l'entremise du site Web et des canaux sociaux de Racquetball Canada. Les liens se trouvent au bas de cette communication.

Équipe canadienne aux Championnat panaméricains de 2024

Athlète	Ville	Division
Kurtis Cullen	Brandon, MB	Simple masculin
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB	Double masculin et double mixte
Samuel Murray	Saint-Hubert, QC	Simple masculin et double masculin

<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Simple féminin et double mixte
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Double féminin
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK	Simple féminin et double féminin

Personnel de soutiens de l'équipe canadienne aux Championnats panaméricains de 2024

Nom	Ville	Poste
Rino Langelier	Verdun, QC	Entraîneur en chef
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Entraîneur adjoint
Christian Lord	Longueuil, QC	Thérapeute
Jennifer Saunders	Winnipeg, MB	Chef d'équipe

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités.

Contact Médias :

Jan Hanson
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Visit our website! Visitez notre site web !

Join our Social Community! Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca powered by



Try email marketing for free today!